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Radny Rady Miejskiej w Barlinku
Cezary Krzyżanowski

Odpowiadając na zgłoszoną interpelację na XVI sesji Rady Miejskiej w Barlinku w dniu 29 sierpnia
2019r. cytuję: „Do 2014 roku pewną tradycją a także poszanowaniem dla Społecznościzamieszkującej a terenach wiejskich w Gminie Barlinek była organizacja Święta Plonów na terenach
naszych sołectw. Niestety od kilku lat Dożynki organizowane są na terenie miasta. Tak też będzie
i w tym roku. Dlatego, pragnę złożyć interpelacją dotyczącą organizacji kolejnych Dożynek Gminnych
na terenach naszych sołectw we współpracy m im. z samorządem powiatu a także wszystkimi
sołectwami, stowarzyszeniami oraz podmiotami zainteresowanymi." informuję, co następuje:
miejsce organizacji Dożynek było każdego roku konsultowane z sołtysami, tak też było w tym roku.
Nie ma przeciwwskazań, aby Dożynki odbywały się w sołectwach, jeśli będzie chęć ich
zorganizowania przez poszczególne sołectwa.
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Dariusz Zieliriski

Otrzymują:
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2) Aa

Do wiadomości:
1) Rada Miejska w Barlinku (RO.111.0003.5.152.2019 z dnia 30 sierpnia 2019 r.)


